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Si es guanya tres vegades seguides amb majo-
ria, cal canviar gaire cosa?
Sempre. La ciutat està permanentment en canvi. El 
que s’ha de fer és adequar el programa de govern 
i l’acció a les circumstàncies que es viuen en cada 
moment. Hi ha molta diferència entre la ciutat 
que ens va tocar gestionar el primer mandat el 
2007, en ple creixement econòmic, de la que ens 
toca gestionar ara. El que cal és preparar-nos per a 
un possible salt endavant, que es pot començar a 
fer visible però que encara està lluny. Estic con-
vençut que sorgiran noves oportunitats. Granollers 
ha d’estar al capdavant de les ciutats que miren de 
tirar endavant el país.

Seguirà havent-hi plans de xoc contra la crisi?
Mentre faci falta. Recordem que encara hi ha a 
Granollers més de 5.000 aturats, dels quals la 
meitat ja no cobren subsidi. Per tant hi ha situa-
cions molt complexes, de gent que ho passa molt 
malament. Mentre aquesta circumstància continuï 
caldrà accentuar també les polítiques socials.

Quin balanç fa dels plans de xoc que s’han exe-
cutat fins ara?
Crec que no només el govern, sinó tots els grups 
municipals del consistori i els components del 
Consell Econòmic i Social i molts ciutadans, 
els valoren positivament. Ha estat un programa 

 
Josep Mayoral encara el seu tercer 
mandat consecutiu avalat per la confiança 
de més de 10.000 votants i, alhora, 
amb la responsabilitat que aquest fet 
implica. Envoltat d’un equip de govern 
que combina experiència amb diverses 
cares noves manté com a prioritat la 
lluita contra la crisi i generar ocupació. 
I, alhora, vol assentar les bases perquè 
la ciutat aprofiti les noves oportunitats 
que sorgiran. Captar inversions i 
esdeveniments, redefinir espais urbans, 
apostar per la formació professional... i 
fer-ho des d’una òptica global treballant 
en xarxa i amb la complicitat de la gent, 
per fer de Granollers una ciutat de futur.

d’ampli espectre perquè preveia la creació de llocs 
de treball, han generat un seguit d’oportunitats 
per a gent que feia molt temps que no treballava, 
polítiques socials complementàries a les que ja 
feia l’Ajuntament, accions vinculades a la promo-
ció econòmica acompanyant el món de l’empresa 
i també a la formació, especialment per a aquells 
joves que podien quedar al marge del sistema 
educatiu. 

Quines altres mesures es tiraran endavant per 
ajudar a generar llocs de treball? 
La única manera de generar llocs de treball esta-
bles és que hi hagi una activitat empresarial més 
gran. Des d’aquest punt de vista nosaltres parlem 
d’un urbanisme que ajudi a captar inversions. Gra-
nollers en aquests moments deu tenir uns 25.000 
llocs de treball. Estem molt lluny dels 29.000-
30.000 que teníem abans de la crisi. Per tant, 
apostem per un urbanisme capaç de captar inver-
sions però alhora també que ens permeti fer una 
ciutat atractiva per atraure esdeveniments. Que la 
ciutat tingui un paper rellevant en matèria de co-
merç, d’activitat i de serveis em sembla essencial. 
I, alhora, hem de ser molt actius en el treball en 
xarxa, per això treballem en estratègies en grups 
com el de la B-30 o la C-17, per compartir projec-
tes i millorar infraestructures del nostre entorn i 
captar inversions de manera col·lectiva.

Josep Mayoral
Alcalde de Granollers

ENTREVISTA A

“Granollers 
ha d’estar al 

capdavant de 
les ciutats que 
miren de tirar 

endavant el 
país”
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